
Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 29.11.2007 
 
Program: 

A) Stále úlohy 
1)  Otvorenie Predsedajúci 
2)  Voľba pracovných komisií Predsedajúci 
3)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice Predsedajúci 
4)  Správy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch škôl Riaditelia škôl 
5)  Návrhy občanov  
6)  VZN o školských obvodoch PaedDr. Sereday 
7)  VZN o mestskej polícii p. Vojtáš 

prednosta MsÚ 
8)  Peter a Anna Kopeckí, Spišská Nová Ves – žiadosť 

o odkúpenie pozemkov v Katúni 
Prednosta MsÚ 

9)  Ing. Matúš Bobek-AGROCOB Trnava  - žiadosť 
o odkúpenie pozemku 

Zástupca primátora 

10) Zrušenie uznesenia č. MZ-6-7-B-1 (odpredaj pozemku pre 
p. Imricha Vysočana) 

Zástupca primátora 

11) Zrušenie uznesenia č. MZ-8-7-B-23 (vydržanie parcely p. 
Juraj Roch) 

Zástupca primátora 

12) Rozpočet na rok 2007 – čerpanie rozpočtu k 31.10.2007 Ing. Čarná 
Primátor mesta 

13) Kontrola plnenia uznesení Prednosta MsÚ 
14) Rôzne  
15) Záver Predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Jozef Komara + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Ing. Marek Mikula + 
Štefan Faltin + MVDr. Michal Kapusta + 
Vladimír Tomko + Štefan Siváň + 
Ing. Štefan Mačuga +   
Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný   O = ospravedlnený 
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci Mgr. Jozef Bača 
Ing. Marek Mikula 
Mgr.art. Štefan Siváň 

Návrhová komisia 

MVDr. Michal Kapusta 
Peter Hanigovský Overovatelia zápisnice 
Štefan Faltin 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril primátor mesta Mgr. Jozef Bača o 18.00 hod. V čase otvorenia rokovania bolo 
prítomných  10 poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
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Bod č.: 4 
 Správy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch škôl 
Diskusia 
 Mgr. Karpatyová Predniesla správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy, ktorá tvorí 

prílohu zápisnice. 
Ing. Lisoň Bola v rámci drog aj téma alkohol? 
Mgr. Karpatyová Áno. 
Ing. Lisoň Existujú aj prílohy k tejto správe? 
Mgr. Karpatyová Áno sú na MsÚ. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-1 
MZ schvaľuje správu Základnej školy, Palešovo nám. 9 v Spišskom Podhradí o výchovno-
vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2006/2007. 
Zodpovedný: Riaditeľka školy Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková  
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Jurečko Prečítal správu o výchovno-vzdelávacom výsledku školy, ktorá tvorí 

prílohu zápisnice. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-2 
MZ schvaľuje správu Základnej školy, Školská 3 v Spišskom Podhradí o výchovno-vzdelávacej 
činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2006/2007. 
Zodpovedný: Riaditeľ školy Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 6 
 VZN o školských obvodoch 
Diskusia 
 Dr. Sereday Oboznámil poslancov s jednotlivými bodmi VZN, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. 
Mgr. Siváň Mal dotaz k článku 4 – špecifiká. 
Dr. Sereday Vysvetlil situáciu. 
Mgr. Siváň Tie dva termíny v článku 4 sa navzájom vylučujú. 
Ing. Lisoň Vysvetlil situáciu. Mohlo by sa to preformulovať ináč. 
Mgr. Kicková Mohlo by to byť formulované jednoduchšie. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-3 
MZ schvaľuje VZN o školských obvodoch. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
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Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Pokračovanie bodu 4 – Správy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch škôl 
Diskusia 
Mlynarčíková  Predniesla správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch MŠ, ktorá tvorí 

prílohu zápisnice. 
Ing. Lisoň Táto správa je kolektívnym dielom? Doporučujem opraviť chyby v správe 

alebo doplniť, že správa neprešla gramatickou úpravou. Nemyslím si, že 
tieto správy sa píšu len tak. Je to prezentácia školy. Ak MZ prijme správu 
v takej alebo onakej forme, tak ju považuje za svoju. Je potrebné, aby sa 
gramatické chyby opravili v oficiálnom dokumente. 

Hanigovský Čo plánujete na budúci rok? 
Mlynarčíková Zatiaľ nevieme, máme o 10 detí menej prihlásených. Mali sme v pláne 

urobiť strechu, chodníky ale nevieme či sa to bude dať zrealizovať. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-4 
MZ schvaľuje správu Materskej školy, Májová 54  v Spišskom Podhradí o výchovno-vzdelávacej 
činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2006/2007. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Mgr. Krupa Predniesol správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch ZUŠ, ktorá tvorí 

prílohu zápisnice. 
MVDr. Kapusta Na minulom MZ sme preberali finančné prevody, kolega poslanec hovoril 

o zakúpení krojov. Pýtam sa vás p. riaditeľ či finančné prostriedky na 
kroje sú a či to platí naďalej. 

Mgr. Krupa Na časť krojov finančné prostriedky sú ale nie na všetky. Predpokladal 
som, že na tomto MZ sa bude riešiť otázka predisponovania financií. 
Máme finančné prostriedky, ktoré boli plánované na rekonštrukciu 
budovy, ktoré sa nevyužijú lebo sa pripravujú nové priestory ZUŠ. Tieto  
financie by sa mohli  presunúť na iné položky, medzi ktorými je aj nákup 
krojov. 

MVDr. Kapusta Priamo ste odpovedali poslancovi na minulom MZ, že máte peniaze na 
kroje. Chcem priamu odpoveď – áno alebo nie? Máte finančné prostriedky 
na kroje alebo nie? Na minulom MZ ste povedali, že máte. 

Mgr. Krupa Časť na pokrytie ušitia krojov máme v rozpočte a časť máme vo 
finančných prostriedkoch , ktoré sú plánované na rekonštrukciu ZUŠ. Je 
potrebné len schváliť presunutie prostriedkov v rozpočte. 

MVDr. Kapusta Vyhýbate sa priamej odpovedi. 
Mgr. Krupa Áno, sú prostriedky na kroje. A na ďalšie kroje žiadam presunutie 

finančných prostriedkov. Krojov nie je nikdy dosť. 
Mgr. Bača Požiadavka ZUŠ prišla pred MZ a nevyjadrila sa k tomu finančná ani 

školská komisia. Ak to boli peniaze plánované na rekonštrukciu tak bez 
finančnej komisie to nemôžeme zmeniť. 

Mgr. Krupa Žiadosť som doručil na mestský úrad  minimálne 3 týždne dozadu. 
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Ing. Jurečko Na školskej komisii sme boli všetci. V bode rôzne si to nevyužil 
a nepovedal o tej žiadosti p. riaditeľ. Nebola predložená na rokovanie 
komisie.  

Hanigovský Na minulom zasadnutí MZ si povedal p. riaditeľ, že sú peniaze na kroje. 
Pýtam sa či sú objednané. Je koniec roka a v ZUŠ na konci roka začínajú 
byť problémy, s presunmi finančných prostriedkov atď. Tak ako po iné 
roky. Sú objednané kroje? 

Mgr. Krupa Povedal som, že sú. 
Hanigovský O akom pláne na pomôcky a kroje hovoríme? Vedia poslanci o aký plán 

ide? Ak sa niečo v ZUS naplánovalo, tak nech sa to urobí. Môže sa stať, 
že príde na budúci rok  hygiena a zatvorí školu. 

Mgr.art. Siváň Kedy sa plánuje presťahovanie ZUŠ? 
Mgr. Bača Víťaz ponúk dostal zmluvu na podpis. Ukončenie stavby by malo byť do 

konca mája 2008. Od septembra by mohla byť ZUŠ v nových priestoroch. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-5 
MZ schvaľuje správu Základnej umeleckej  školy, Galova 28  v Spišskom Podhradí o výchovno-
vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2006/2007. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 PhDr. Vaľko Predniesol správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy, ktorá tvorí 

prílohu zápisnice. 
Ing. Lisoň Aká bola výsledná finančná bilancia koncertov? 
PhDr. Vaľko Tieto výsledky budú dané na najbližšom zasadnutí MZ. Ide o hudobnú 

akciu, je to pohľad dvoch uhlov – prvý – finančný, druhý – pohľad záujmov 
a potrieb žiakov. Aj na základe týchto akcií nám stúpol počet žiakov v 
CVČ v druhom polroku. Deti mali vstup na koncert  zdarma. Čím väčší 
počet žiakov máme v zariadení tým väčší podiel z daní dostaneme. 

Ing. Lisoň Považujete to za efektívne? 
PhDr. Vaľko Do budúcnosti by som prijal nejaké stanovisko mesta. 
Ing. Lisoň Akcia Boyard – bol problém zistiť na začiatku roka, že ZŠ Školská 3 bude 

mať v tomto termíne oslavy a nezúčastní sa súťaže? 
PhDr. Vaľko Je tu konkurencia krúžkov a vysporiadali sme sa s tým. Nie je to nezdravá 

konkurencia. Snažíme sa nájsť priestor jedného pre druhého. Nie je to 
nezdravé. 
Boyard – na Školskej komisii sme sa stretli a dohodli sme túto akciu na 
jún, všetky takéto plánované  akcie prednášam na Školskej komisii.  
Z mojej strany boli dané termíny ešte v máji. 

Ing. Jurečko Už tretí rok po sebe v termíne 1.6. má naša škola akciu – poznaj svoje 
okolie – náš pedagogický kolektív nechcel z tohto termínu ustúpiť, robíme 
to už tretí rok. 

PhDr. Vaľko Tento rok bola dohoda, že 1.6. budeme na ZŠ Palešovo nám. 9 a 2.6. vo 
vašej škole. 

Hanigovský Je potrebné zlepšiť komunikáciu škôl. 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
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Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
Mgr.  Bača Výsledky inšpekcie Školská 3 – sú lepšie ako v školách v celej republike. 

Navrhujem Školskej komisii aby sa dohodli, aby všetky správy a kontroly 
si prebrali na komisii aby sa navzájom vedeli poučiť a poradiť. Ťažko je 
porovnávať jednotlivé školy a zariadenia. Jediným kritériom je monitor, 
možno nie objektívnym ale aspoň nejakým. Monitor  8% pod 
celoslovenským priemerom nemôžeme považovať za úspech. Som rád, 
že čoraz viac detí si nachádza cestu do školských klubov, CVČ, na ihriská 
atď. Budeme sa snažiť vytvoriť čo najlepšie podmienky pre tieto deti. 
Spojazdnili sme ihrisko v Katúni, čoskoro sa dokončí ihrisko v areáli ZŠ 
Školská 3. Verím, že aj z kotolne na Štúrovej ulici  sa nám podarí urobiť 
telocvičňu. 

Bod č.: 7 
 VZN o mestskej polícii 
Diskusia 
 Mgr. Bača Každý poslanec mal návrh VZN doma na preštudovanie. 
Ing. Lisoň Súčasťou tohto VZN sú smernice. Sú schválené? 
Ing. Janičko Áno v MZ. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-7 
MZ schvaľuje VZN o mestskej polícii v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská  
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 8 
 Peter a Anna Kopeckí, Spišská Nová Ves – žiadosť o odkúpenie 

pozemku v Katúni 
Diskusia 
 Ing. Janičko Prečítal žiadosť. Majú to schválené v komisii v Katúni. 
Tomko Je to pozemok mesta? 
Ing. Janičko Áno.  
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-8 
MZ schvaľuje odpredaj pozemku v k.ú. Katúň parcela č. 66 vo výmere 1277 m2 pre Petra a Annu 
Kopeckých bytom Spišská Nová Ves, Koceľova 25 za cenu 50,–Sk/m2 s podmienkou 
predkupného práva v prípade predaja pozemku. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 9 
 Ing. Matúš Bobek-AGROCOB Trnava – žiadosť o odkúpenie 

pozemku 
Diskusia 
 Ing. Mačuga Prečítal žiadosť p. Bobeka a vysvetlil dôvody odkúpenia pozemku. Jedná 

sa o cca 9 m2. Je to mestský pozemok. 
Hanigovský Dávam návrh 100,–Sk/m2 + poplatky spojené s prevodom. 
MVDr. Kapusta Vzhľadom k tomu, že je to v centre mesta navrhujem 200,–Sk + poplatky. 
Faltin  Už sme niekomu predali pozemok za takúto cenu? Jednému dáme za 

200,– Sk a druhému za inú sumu.  
Hanigovský Je potrebné sa zaoberať cenou za m2 v meste. Obce dookola majú 

vyššiu cenu za pozemok ako my. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-9 
MZ schvaľuje  odpredaj pozemku pre Ing. Matúša Bobeka – AGROCOB Trnava, parcela č. 101/1  
za cenu 200,–Sk/m2 + poplatky spojené s prevodom až po predložení žiadateľom 
vypracovaného  geometrického plánu a určenej výmery odkupovanej parcely. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 10 
 Zrušenie uznesenia MZ-6-7-B-1 
Diskusia 
 Ing. Mačuga Vysvetlil dôvody zrušenia uznesenia. Týmto bodom sa zaoberala 

stavebná komisia. Prečítal návrh komisie. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-E-1 
MZ ruší uznesenie č. MZ-6-7-B-1. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 11 
 Zrušenie uznesenia MZ-8-7-B-23 
Diskusia 
 Ing. Mačuga Vysvetlil dôvody zrušenia uznesenia.  
MVDr. Kapusta Bol som osobne za p. Rochom a vysvetlil mu situáciu. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-E-2 
MZ ruší uznesenie č. MZ-8-7-B-23. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
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Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 12 
 Rozpočet na rok 2007 – čerpanie rozpočtu k 31.10.2007 
Diskusia 
 Mgr. Bača Poslanci mali doma na preštudovanie čerpanie rozpočtu. Toto sú čísla 

presné z účtovníctva. Máme na tabuli presné čerpanie rozpočtu. 
Ing. Mačuga Ak majú poslanci otázky k čerpaniu rozpočtu je tu prítomná vedúca 

ekonomického oddelenia, ktorá zdôvodní čerpanie a vysvetlí dotazy. 
MVDr. Kapusta Vo výdajovej časti – školský úrad – čerpanie na  143%. 
Ing. Čarná Vysvetlila situáciu. 
MVDr. Kapusta Čerpanie na položke – družobné mestá. 
Ing. Čarná Vysvetlila situáciu. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-A-1 
MZ berie na vedomie informáciu o čerpaní rozpočtu k 31.10.2007. 
Zodpovedný:  Termín: 29.11.2007 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Mám návrh na zmenu rozpočtu. Na základe vykázanej úspory v čerpaní 

tarifných platov a príplatkov za obdobie 1.-10.2007 a podľa predpokladu 
čerpania za celý kalendárny rok 2007 navrhujem zmenu rozpočtu mesta 
v jeho výdajovej časti bez navýšenia mzdových nákladov a celkových 
výdajov rozpočtu takto. Prečítal návrh na uznesenie. 

MVDr. Kapusta Súhlasím s návrhom Ing. Lisoňa. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-10 
MZ schvaľuje presun finančných prostriedkov v časti rozpočtu verejná správa z položiek 611 – 
tarifný plat a 612 – príplatky na položku 614 – odmeny vo výške 335 000,–Sk.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Lisoň S prihliadnutím na náročnosť a kvalitu výkonu funkcie primátora v roku 

2007, najmä za ukončenie stavebných akcií na výstavbe nájomných bytov 
nižšieho štandardu lokality Rybníček, za kroky a činnosť, ktoré viedli ku 
získaniu grantu 2,5 mil. Sk z nadácie SPP na rekonštrukciu Mariánskeho 
stĺpa, grantov zo zdrojov VÚC na ihrisko Katúň a podobne, navrhujem 
priznať v roku 2007 primátorovi mesta Mgr. Jozefovi Bačovi odmenu vo 
výške jedného mesačného platu. 

Mgr. Bača Dávam návrh o tajnom hlasovaní. 
- návrh neprešiel 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-11 
MZ schvaľuje za rok 2007 primátorovi mesta Mgr. Jozefovi Bačovi odmenu vo výške jedného 
mesačného platu. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská  
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
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Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Lisoň S prihliadnutím na náročnosť a kvalitu výkonu funkcie zástupcu primátora 

v roku 2007 najmä za zastupovanie prednostu MsÚ počas jeho 
práceneschopnosti po dobu troch mesiacov popri výkone svojej funkcie, 
za vyriešenie internetizácie MsÚ a zmeny telekomunikačnej techniky, 
ktorá doniesla úsporu na telekomunikačných poplatkoch, za prestavbu 
počítačovej siete MsÚ, za úspech pri získaní grantu na manažment plán 
lokality zapísanej v UNESCO vo výške 300 000,–Sk. 

Uznesenie č.: MZ-10-7-B-12 
MZ schvaľuje za rok 2007 zástupcovi primátora Ing. Štefanovi Mačugovi odmenu vo výške 
jedného mesačného platu. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga 0 +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Za právne služby vykonané pre mesto mimo činnosti kontrolórky mesta, 

za vypracovávanie právnej analýzy dokumentov mesta zo všetkej jeho 
činnosti, za zastupovanie mesta v konaní pred súdom navrhujem vyplatiť 
v roku 2007 odmenu pre hlavnú kontrolórku JUDr. Magdalénu Boronovú  
vo výške 30 000,–Sk. 

Uznesenie č.: MZ-10-7-B-13 
MZ schvaľuje za rok 2007 odmenu pre hlavnú kontrolórku JUDr. Magdalénu Boronovú vo výške 
30 000,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín:  
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Mačuga Navrhujem odmeny pre poslancov a členom komisií rozdeliť rovnakým 

dielom – pre poslancov a členov komisií – podľa účasti na zasadnutiach. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-14 
MZ schvaľuje odmenu za rok 2007 vo výške 2 000,–Sk pre poslancov  MZ v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
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Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-18 
MZ schvaľuje odmenu za rok 2007 pre členov komisií pri MZ v Spišskom Podhradí podľa účasti 
na zasadnutiach komisií. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
 Kontrola plnenia uznesení 
Diskusia 
 Ing. Janičko Predniesol kontrolu plnenia uznesení. 
Mgr. Siváň Zapísané súsošie v pamiatkach mesta ešte nie je. Zápis do zoznamu 

pamätihodností mesta schvaľuje MZ. 
Ing. Lisoň Ale zoznam musíme mať ak chceme niečo schvaľovať. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-E-3 
MZ ruší uznesenie č. MZ-4-7-B-38. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
MVDr. Kapusta Posunuli sme dátum v uznesení o predlžovaní nájomnej zmluvy. Beží 

u neplatičov splátkový kalendár? 
Ing. Tirpák Zajtra je posledný november, môžu prísť zaplatiť ešte zajtra. 
MVDr. Kapusta Pýtam sa konkrétne na 3 neplatičov. 
Ing. Tirpák Tento mesiac ešte nezaplatili ale zajtra je posledný deň, október zaplatili. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-E-4 
MZ ruší uznesenie č. MZ-8-7-B-14. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-15 
MZ schvaľuje pridelenie bytu číslo 7 na ulici Starý jarok 635/45 v Spišskom Podhradí pre pani: 
Brestovičová Jana bytom Štefánikova 80, Spišské Podhradie a Brestovič Karol bytom Levoča, 
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ulica Športovcov 2 na dobu určitú od 1.12.2007 do 29.2.2008 s možnosťou predĺženia nájomnej 
zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností nájomníka voči prenajímateľovi. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-16 
MZ schvaľuje pridelenie bytu č. 1 na ulici Štefánikova 498/44 v Spišskom Podhradí pre pána: 
Nesládek František bytom Štefánikova 44, Spišské Podhradie a Louvarová Verona, bytom 
Štefánikova 44, Spišské Podhradie na dobu určitú od 1.12.2007 do 29.2.2008 s možnosťou 
predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností nájomníka 
voči prenajímateľovi. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-10-7-B-17 
MZ schvaľuje pridelenie bytu č. 2 na ulici Štefánikova 498/44 v Spišskom Podhradí pre pána: 
Palonder Michal bytom Štefánikova 44, Spišské Podhradie a Palonderová Mária, bytom 
Štefánikova 44, Spišské Podhradie na dobu určitú od 1.12.2007 do 29.2.2008 s možnosťou 
predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností nájomníka 
voči prenajímateľovi. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Navrhujem zrušiť uznesenie: MZ-4-7-B-37. 
Uznesenie č.: MZ-10-7-E-5 
MZ ruší uznesenie č. MZ-4-7-B-37. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 29.11.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-10-7-A-2 
MZ  berie na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení prednesenú prednostom MsÚ Ing. 
Ladislavom Janičkom. 
Zodpovedný:  Termín: 29.11.2007 
Diskusia 
 Ing. Janičko Prečítal žiadosť MŠ o presun finančných prostriedkov. 
Mgr. Bača Z môjho pohľadu by to mohlo prejsť. 
Ing. Lisoň Ak sme im schválili rozpočet v globále a nie v štruktúre tak nemáme čo 

riešiť. Túto záležitosť môže schváliť primátor je to suma  do 100 tis. Sk. 
 
V Spišskom Podhradí dňa 29.11.2007 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Prednosta MsÚ 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 

 Primátor mesta  
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